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De nye tilskuds regler til mesterskabsarrangørerne har været en succes. Det lykkedes 

således i 2013 af få afviklet 3 af 4 ønskede mesterskaber. DOM-K blev et kæmpe 

tilløbsstykke i Birkerød med ca. 700 individuelle starter og 80 holdkapper.  DOM-L i 

Holstebro blev knap så stort, men stadig et rigtig godt stævne. Vi sluttede året af med at 

genoptage Vest mesterskabet, som blev afviklet i samarbejde med Viborg Svømmeklub. 

Det var et lille stævne med ca. 200 starter, men en rigtig god dag. 

Udsigten for 2014 er yderst positiv, da der er fundet arrangører til alle 4 mesterskaber og 

vi håber det fortsætter ind i 2015. 

Mange mastersvømmere har deltaget i både invitationsstævner og mesterskaber i 

udlandet i det forløbende år. EM blev i september afholdt i Eindhoven og her deltog op 

mod 40 danske svømmer i alderen 25 (yngste svømmer knap fyldt 25) til 70 i et yderst 

velorganiseret mesterskab. En måneds tid senere drog 15 svømmer til Reykjavik og deltog 

i Nordisk Masters.  Til begge stævner har der været en rigtig god stemning og selv om vi 

ikke deltager som et egentligt landshold, så er der stort sammenhold på tværs af 

klubberne. 

Vi har fået udvidet antallet af personer, som at registrere alle vores rekorder, så det nu er 

en lille gruppe på 3, som har påtaget sig denne opgave. Det gør at belastningen ikke er 

nær stor, for der bliver registeret/sat rigtig mange masters rekorder hvert år. Gruppen 

består af Ellen Garne, Gentofte, Linda Lund Tietzen, Køge og Ulrik Schäfer, Sigma. 

Endnu en gang var der udskiftning i udvalget, da Mark Vogel valgte at stoppe efter få år. 

Pladsen blev ikke besat på områdemødet, men efterfølgende er Bo Hyllested, 

Hovedstanden blevet tilknyttet udvalget. 

 


